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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 30 czerwca  2008r.  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 13-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-cę 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 19  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

 

      Zanim przystąpiono do realizacji porządku obrad -  Burmistrz Gminy, Przewodniczący 

Rady Miejskiej przekazali gratulacje i podziękowania dla : 

- Reprezentacji Gminy Kozienice za zajęcie I miejsca  w pierwszych Mistrzostwach 

Mazowsza Pracowników Samorządowych w piłce nożnej MAZOVIA CUP 2008, 

- Drużynie piłkarskiej Juniorów KS Janików – Kozienice za zajęcie I miejsca w grupie „A”, 

- Drużynie piłkarskiej Seniorów  KS Janików - Kozienice  za awans do Okręgowej Ligi  

Piłkarskiej, 

- Iwonie Świątkowskiej za zajęcie II miejsca w tenisie stołowym,  

- Reprezentacji Kozienic za zajęcie pierwszego miejsca w szóstych Mistrzostwach Plażowej 

Piłki Siatkowej Pracowników Samorządowych. 

 

  Po czym przystąpiono do realizacji porządku obrad.   

   

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 

Sesji polegające na wprowadzeniu następujących projektów uchwał: 

o nr roboczym 3 ( po zmianie) – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 

rok, 

- o nr roboczym 7 ( po zmianie) – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 

2008 rok, 

- o nr roboczym 7 /1 w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania  

i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca  do złożenia wniosku pn. 

„Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Kozienice” 

 z Funduszu Spójności 

- o nr roboczym 7a – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok 

- o nr roboczym 7b- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2008 roku, 

-o nr roboczym 7c – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

  

   Proponowane powyższe  propozycje zmian  omówił Burmistrz Gminy. 

  

Powyższe projekty uchwał zostały przyjęte w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych 

bez uwag – jednogłośnie.  

 Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z wymienionych powyżej uchwał.    
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  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

1.  Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów uzupełniających 

na  ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach do orzekania w sprawach  

 z zakresu prawa pracy. 

     5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Gminy na 2008 r, 

- zmiany wynagrodzenia Burmistrza Gminy Kozienice, 

- zwolnienia przedsiębiorców z podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

   de minimis, 

- nabycia na rzecz Gminy nieruchomości położonej w Stanisławicach, 

- sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy  

   na rzecz współwłaścicieli nieruchomości w Staszowie i Brzeźnicy 

- przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

             nieruchomości  położonej w Staszowie, 

- przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieruchomość stanowiącą prawo  

   użytkowania wieczystego Gminy Kozienice w Janikowie, 

           - wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach  

   do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, 

- ustalenia regulaminu gospodarowania środkami finansowymi przeznaczonymi 

              na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach.  

   6.  Informacja o składnikach majątkowych przewidywanych do przekazania 

        spółce z o. o. ze 100% udziałem Gminy Kozienice powstającej w wyniku         

        przekształcenia  Kozienickiej Gospodarki Komunalnej. 

7. Informacja o pracach związanych ze studium uwarunkowań i kierunków  

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice. 

        8.  Informacja o zmianach organizacyjnych Zakładu Opieki  Zdrowotnej 

   „Przychodnie Kozienickie” . 

9. Informacje na temat zabezpieczenia bezpieczeństwa publicznego i ochrony  

  przeciwpożarowej na terenie Gminy Kozienice.   

       10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 11.  Wolne wnioski i informacje.  

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 

 z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
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Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXI/2008 z dnia 29 maja  2008r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 

- Kiedy zostanie zawarta umowa- dzierżawy na postawienie kontenerów  przez  PCK  

z przeznaczeniem na odzież używaną na terenach gminnych, ponieważ jest bałagan przy 

kontenerach PCK szczególnie na Osiedlu Energetyki? 

 

-  Na jakim etapie jest realizacja zadania inwestycyjnego związanego z przebudową 

chodników w ciągu ulicy Wójcików? 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał: 

 

Kiedy zostaną usunięte usterki( zastoiny wody ) na ulicy Piłsudskiego i jakie kroki zamierza 

podjąć Urząd w celu ich usunięcia? 

Radny prosił o odpowiedź na piśmie. 

 

Radny interpelował w celu podjęcia stosownych działań, aby zapewnić dostępność 

do WC  handlującym na targowicy obok „STOKROTKI”( szczególnie w okresie letnim )? 

 

Czy w tym roku zostaną usunięte usterki związane z inwestycją na ulicy Hamernickiej – 

Nowy Świat (rondo)? 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał: 

 

- Jak toczą się sprawy, jakie są plany  związane z placem STW, czy jest wymiana 

korespondencji w tej sprawie z zainteresowanymi? 

 

Kto odpowiada za konserwację oświetlenia ulicznego w naszym mieście? 

( lampy zapalają się o różnych porach), 

 

W jaki sposób jest zabezpieczone bezpieczeństwo wypoczywającym nad jeziorem 

kozienickim  w okresie letnim? ( po likwidacji domków letniskowych na OSIR, jeden domek 

pozostawiono dla ratowników, w którym winno być zapewnione udzielanie pierwszej 

pomocy).  

  

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał – w jaki sposób Gmina zabezpieczy bezpieczeństwo na 

terenie miasta  w okresie wakacyjnym, w związku ze wzmożonym ruchem?     

 

Radny Pan Marek Buczkowski nawiązał do prowadzonej korespondencji pomiędzy 

Burmistrzem a PKS-em  w sprawie wydłużenia czasu dostępności toalet na Dworcu PKS 

i dostosowanie czasu ich otwarcia dla pasażerów autobusów zajeżdżających po godzinie 

 18-tej, w godzinach nocnych. 

Radny podziękował za korespondencję, jaka była prowadzona z Dyrekcją PKS. 
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Zdaniem Radnego nie może być tak, żeby Poczekalnia na Dworcu PKS była czynna tylko do 

godziny 18-tej. 

Prosił o ponowną interwencję w tej sprawie. 

 

Ad .4. 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaproponował 

powołanie Komisji Skrutacyjnej w liczbie trzech osób, celem przeprowadzenia  

i sporządzenia protokołu z głosowania w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do 

Sądu Rejonowego w Kozienicach na kadencję w latach 2008 – 2011 do orzekania 

w sprawach  w zakresie prawa pracy.  

Propozycja powołania Komisji Skrutacyjnej w liczbie trzech osób została przyjęta  

w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – jednogłośnie.  

W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 

 

Radny Pan Andrzej Wołos zgłosił Radnego Pana Włodzimierza Kowalskiego, 

Radny Pan Marek  Kapusta  zgłosił Radnego Pana Sławomira Flakiewicza, 

Radna Pani Alicja Kordula zgłosiła Radną Panią Zofię Świechowską. 

Kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Propozycja zgłoszonych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została przyjęta  

w głosowaniu jawnym w obecności 16 Radnych. Trzy  osoby będące na sali obrad nie brały 

udziału w głosowaniu. 

 

W czasie 10 - cio minutowej  przerwy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została wybrana Radna Pani Renata Wołos.  

 

  Ad. 5.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008r. 

 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  bez uwag 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/262/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2008r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy jednym głosie przeciwnym oraz trzech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 Radnych. 

Uchwała Nr XXII/263/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2008r. 

Zanim przystąpiono do głosowania Z-ca Burmistrza ds. Technicznych omówił zmiany 

polegające na wprowadzeniu następujących propozycji do projektu uchwały: 

W § 6110 w dziale 010 Rolnictwo i Łowiectwo „ zapewnienie prawidłowej gospodarki 

wodno-ściekowej na terenie Gminy Kozienice” ( kwota planu po zmianie – 286 506,00) 

Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

W § 6110  w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska  

„PT i budowa linii sortowni odpadów komunalnych wraz z niezbędnym osprzętem.” 

( kwota po zmianie – 300 000,00 ) 
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Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie.   

Zgłoszony projekt uchwały, uwzględniający powyższe przyjęte  poprawki w głosowaniu 

jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/264/2008 w załączeniu do protokołu.  

     

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/265/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XXII/266/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy dwóch głosach przeciwnych oraz trzech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. 

Uchwała Nr XXII/267/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok 

Poprawka dotyczy zmiany zapisu  : „Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno – 

ściekowej na terenie Gminy Kozienice”  o kwotę 11.875.707 zł  ( termin realizacji zadania 

2007-2011) 

( Brzmienie pierwotnego zapisu - Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno – ściekowej 

na terenie Gminy Kozienice”  o kwotę 12.000.000 zł   termin realizacji zadania 2008-2012) 

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie. 

 

Zgłoszony projekt uchwały, z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki  został przyjęty  

 w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  bez uwag -  jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/ 268/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zatwierdzenia zakresu rzeczowego, źródeł finansowania i przyjęcia do 

realizacji przedsięwzięcia oraz upoważniająca do złożenia wniosku pn. 

„Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy 

Kozienice” z Funduszu Spójności 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/269/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/270/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2008 roku. 



 6 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/271/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/272/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie emisji obligacji komunalnych 

Środki uzyskane z emisji obligacji komunalnych zostaną przeznaczone na: wydatki 

związane z inwestycjami i remontami dotyczącymi mienia gminy, w szczególności na 

inwestycje z zakresu remontu, budowy i przebudowy dróg i infrastruktury komunalnej.   

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy dwóch głosach przeciwnych oraz czterech głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 13 Radnych.  

Uchwała Nr XXII/273/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania środków przyznanych 

 z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/274/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy sześciu głosach przeciwnych oraz jednym głosie wstrzymującym się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXII/275/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

      -    w sprawie zwolnienia przedsiębiorców z podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy de minimis. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/276/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

       -   w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonej w Stanisławicach, gm. Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/277/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

       -   w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiących 

współwłasność gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XXII/278/2008 w załączeniu do protokołu. 
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       -  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy jednym głosie przeciwnym oraz sześciu głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXII/279/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

       -   w sprawie przeznaczenia do zbycia w drodze przetargu nieruchomość stanowiącą 

prawo użytkowania wieczystego Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  

przy ośmiu głosach przeciwnych oraz jednym głosie wstrzymującym się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXII/280/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

      Przed podjęciem kolejnej uchwały Przewodnicząca Zespołu Opiniującego kandydatów 

na ławników powołanego uchwałą Nr IX/112/2007 z dnia 28 czerwca 2007r. -  Pani 

Grażyna Ziółek przedstawiła Opinię Zespołu  o zgłoszonych kandydatach w zakresie 

spełnienia wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych( Dz. U .Nr. 98, poz 1070 z  późn. zm.) oraz Rozporządzenia Ministra 

Sprawiedliwości z dnia 15 marca 2006r. ( Dz. U. Nr. 50 poz. 370) w sprawie szczegółowego 

trybu zgłaszania Radom Gmin kandydatów na ławników.  

Zgodnie z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Radomiu z dnia 07.02.2008r. wybieramy 

 w wyborach uzupełniających czterech ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa 

pracy dla potrzeb Sądu Rejonowego w Kozienicach.  

Zgłoszenia kandydatów przyjmowane były do dnia 15 kwietnia 2008r. 

 Ogółem wpłynęło 9 zgłoszeń kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego  

 w Kozienicach do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

  1 zgłoszenie pozostawiono bez biegu , ponieważ karta zgłoszeniowa nie była wypełniona 

zgodnie z przepisami prawa.  

Liczba wybieranych ławników ( kadencja 2008-2011) została podana zgodnie 

 z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Radomiu Nr Adm. 0150-10/08 z dnia 7 lutego 

2008r.  

 

Informacja w sprawie szczegółowego trybu zgłaszania Radom Gmin kandydatów na 

ławników oraz wzoru karty zgłoszenia była  wywieszona na tablicach ogłoszeń w Urzędzie 

Miejskim oraz była zamieszczona w telewizji kablowej. 

 

      Po czym Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach. 

Komisja przygotowała karty do głosowania tajnego, przekazała Radnym, a następnie 

przystąpiła do sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

Następnie  Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej  Pani Renata Wołos odczytała protokół 

 z przeprowadzonego głosowania.  

Do przedstawionego protokołu uwag nie zgłoszono. 

Protokoł Komisji Skrutacyjnej stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował projekt 

uchwały:    
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        -   w sprawie wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach, 

do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/281/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

       -   w sprawie ustalenia regulaminu gospodarowania środkami finansowymi 

przeznaczonymi na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kozienice oraz powołania komisji ds. 

rozpatrywania wniosków o przyznanie pomocy zdrowotnej. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXII/282/2008 w załączeniu do protokołu. 
 

Ad. 6. 

 Burmistrz Gminy przedstawił informację o składnikach majątkowych przewidywanych do 

przekazania spółce z.o.o. ze 100% udziałem Gminy powstającej w wyniku przekształcenia  

Kozienickiej Gospodarki Komunalnej. 

Radni informację otrzymali na piśmie.  

Informacja powyższa była szczegółowo analizowana na posiedzeniach Komisji branżowych 

Rady. 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował, że realizuje się uchwałę, jest 

notarialnie precyzowany akt założycielski, gdzie w niedługim czasie zostanie podpisany. 

W uzupełnieniu powyższej kwestii głos zabrał Z-ca Burmistrza ds. Technicznych Pan Igor 

Czerwiński: 

W związku z wykonywaniem zapisów uchwały Rady Miejskiej w sprawie przekształcenia 

KGK w jednoosobową spółkę z.o.o przystąpiono do prac mających na celu przeprowadzenie 

kompletnej inwentaryzacji całego majątku, który znajduje się w zarządzie KGK. 

Efekt tych prac został przedstawiony Radnym w sposób tabelaryczny, są to dosyć obszerne 

materiały.  

Cały czas trwają prace m.in. związane z badaniem składników majątkowych, zdolnością 

aportową itd.  

    Radny Pan Marek Buczkowski zapytał czy będzie jeszcze uchwała Rady Miejskiej, która 

podejmie decyzję o przekazaniu mienia pod względem rzeczowym, finansowym na rzecz 

przyszłej Spółki? 

  W odpowiedzi na powyższe Z-ca Burmistrza Pan Igor Czerwiński zwrócił uwagę, że 

uchwała Rady jest już podjęta, która upoważniła Burmistrza Gminy do wykonania 

wszystkich czynności zmierzających do przekształcenia. 

Akt założycielski będzie sporządzony przez Notariusza, jest to jego kompetencja – czy taki 

dokument w formie uchwały będzie potrzebował, czy nie, to w najbliższym czasie 

przekonamy się. 

Dodał ,iż forma uchwały Rady, gdzie majątek musi być zbadany w sposób kompletny, 100%, 

co do złotówki wyszczególniony, co budzi pewne mankamenty, ponieważ w każdym 

momencie jakiejkolwiek zmiany – to jest kolejna uchwała Rady. 

Zdaniem Z-cy Burmistrza Gminy nie zachodzi potrzeba podjęcia przez Radę takiej uchwały. 

 

Radny Pan Marek Buczkowski sądzi, że to powinna być kompetencja Rady. 

W związku z tym, że  są prowadzone czynności związane z przekształceniem zakładu 

budżetowego KGK w Spółkę zapytał o środki finansowe, które są niezbędne do załatwienia 

trzech rzeczy: 
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1/ koszty związane z przekształceniem zakładu budżetowego w Spółkę, 

2/ wypełnienie umowy społecznej, 

3/ kapitał finansowy na rozpoczęcie działalności. 

Radny zwrócił uwagę, że takich środków nie mamy w budżecie, ciekawy był –  

 kiedy pojawią się środki budżetowe i skąd będą?       

  Ponadto pytał  - ile czasu jeszcze potrzeba aby dokonać przekształcenia  zakładu  

w Spółkę? 

 

  W odpowiedzi na powyższe Z-ca Burmistrza ds. Technicznych poinformował, że na dzień 

dzisiejszy trwają prace zmierzające do oszacowania majątku, jest za wcześnie żeby  mówić 

 o szczegółach. Trzeba mieć świadomość, że przekształca się KGK, wszelkie prace są po 

stronie Przedsiębiorstwa, które ma się przekształcać. Gmina będzie się wywiązywać, jeśli 

będą takie potrzeby, odpowiednie uchwały budżetowe będą się pojawiać.   

 

Ad. 7. 

  Informację o pracach związanych ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice Radni otrzymali na piśmie. 

Temat ten był przedmiotem dyskusji na posiedzeniach Komisji branżowych Rady. 

W obradach sesji uczestniczą Przedstawiciele firmy projektującej przebieg obwodnicy 

( Główny Architekt o specjalności drogowej – inż. Krzysztof Pogłód , projektant z Warszawy, 

który współpracuje z Instytutem Gospodarki Przestrzennej i Mieszkalnictwa, Architekt  

z Warszawy – Pani Karina Konarzewska ) oraz Przedstawiciele Komitetów Protestacyjnych, 

którzy nie zgadzają się na proponowany przebieg drogi. 

   

Zanim oddano głos Projektantom kilka słów wstępu zaprezentował  Burmistrz Gminy Pan 

Tomasz Śmietanka, który zwrócił uwagę, że dzisiaj na Sesji nie ustalimy przebiegu nowej 

obwodnicy, ani nie potwierdzimy starej. Na dzień dzisiejszy osiągnięcie kompromisu jest 

trudne, temat wzbudza wiele emocji. 

Burmistrz dodał, że jeżeli do końca tego roku nie będzie kompromisu w tej sprawie, to 

według informacji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na budowę obwodnicy  

Kozienic  będziemy  czekać kolejne 25 lat. Jeżeli będzie dalej  konflikt społeczny, będzie to 

skutkować na dalsze pokolenia.  Burmistrz nawiązał do spotkania z Dyrekcją GDDKiA przy 

udziale Posła Ziemi Kozienickiej, gdzie ten problem był poruszany. 

 Przypomniał, że wszystkie działania i procedury zostały zachowane. 

 

   Pani Starzyńska Teresa – Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego poinformowała, iż w wyniku ostatniej Sesji Rady, 

Burmistrz Gminy wystąpił z pismem do Instytutu Gospodarki Przestrzennej 

 i Mieszkalnictwa w Warszawie, zobowiązując wykonawcę do wariantowego przedstawienia 

propozycji nowego przebiegu obwodnicy, rozpatrując propozycje Komitetów 

Protestacyjnych, a wybrany wariant będzie poprzedzony analizą. 

  

 Projektanci  przedstawili w szerokim aspekcie wszystkie uwarunkowania różnych 

wariantów, które przeanalizowano, bez wersji rysunkowej, ustosunkowując się do 

proponowanych wariantów przez Komitety. 

 

Ustalono: trzy osoby reprezentujące Komitety Protestacyjne do zadawania pytań do kwestii  

związanej z wypowiedzią  i propozycjami  przedstawionymi  przez Projektantów w punkcie 

„Wolne wnioski  i informacje” 
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   Po czym Przedstawiciele Firmy projektującej obwodnicę z Warszawy Pani Karina 

Konarzewska, Pan Krzysztof Pogłód przypominali m.in.:  że projekt Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kozienice został opracowany zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa i przeszło całą procedurę planistyczną. Ponowienie 

czynności projektowych i proceduralnych nie jest wynikiem zaniedbań ze strony 

Wykonawcy. 

Zachowano terminy przewidziane na składanie wniosków do Studium, na uzyskanie 

uzgodnień i opinii oraz termin wyłożenia i zbierania uwag do projektu Studium. 

Wszyscy zainteresowani mogli zapoznać się z projektem Studium i rozwiązaniami przyjętymi 

w studium i wnieść uwagi na piśmie.  

Zainteresowanie przy wyłożeniu Studium było bardzo duże 

Do projektu Studium wpłynęło wiele uwag, jednak nikt nie kwestionował przebiegu 

projektowanej drogi publicznej klasy głównej ruchu przyspieszonego. 

Przedłużająca się procedura uchwalenia Studium hamuje ruch budowlany kompleksów 

mieszkaniowych i rekreacyjnych na terenie gminy, szczególnie Janów, Janików, Ruda, 

Aleksandrówka, Chinów. 

Szukanie alternatywnych rozwiązań dla obwodnicy, zgodnie z wolą zamawiającego będzie 

powtórzeniem czynności projektowych. 

 

   Projekt uchwały zatwierdzający Studium z przebiegiem obwodnicy Kozienic po prawej 

stronie torów kolejowych Kozienice- Świerże Górne, zaczynającej się w Chinowie został 

zdjęty z porządku obrad Sesji w dniu 29.05.2008r.  w związku z licznymi protestami 

mieszkańców w szczególności osiedli: Borki, Głowaczowska II oraz Łuczynowa.  

Przedstawiciele Firmy projektującej przedstawili wyjaśnienia o lokalizacji, zastrzeżeniach 

przy innym usytuowaniu, które mogłyby naruszać chronione tereny znajdujące się na 

obszarze Natura 2000( nikt nie da zgody na przejście obwodnicy przez tereny Natura 2000, 

jeśli jest wariant alternatywny, chodzi o tereny przylegające do torów w Łuczynowie – są 

terenami rolnymi, gdzie przebieg tej drogi po stronie torów umożliwi uruchomienie tych 

terenów ). 

Opracowanie nowych wariantów przebiegu trasy szacowane jest na około 42 tysięcy złotych 

i może potrwać nawet osiem miesięcy, czyli procedura zaczyna się od nowa, ale ostrzegali, 

że też spotkamy się z innym problemami, komplikacje na etapie uzgodnień  – procedura 

będzie się przedłużała  

Wariant po stronie  wschodniej  jest najbardziej kontrowersyjny wśród mieszkańców, mniej 

konfliktowy z każdego punktu widzenia,  ale jest najtańszym, uzasadnionym ekonomicznie.  

Jeżeli zrobimy obwodnicę za miastem, będzie dalej odbywał się ruch ciężarowy na 

istniejącej drodze.   

  Przedstawiciele Komitetów Protestacyjnych Łuczynowa, Głowaczowska II i Borki II będą 

mieć możliwość zadawania pytań projektantom w przedmiocie przebiegu obwodnicy,  

 w punkcie „Wolne wnioski i informacje”( punkt 11). 

 

Ad. 8. 

         Informację o zmianach organizacyjnych Zakładu Opieki Zdrowotnej „Przychodnie 

Kozienickie” przedstawiła Pan Lucyna Malec – Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej 

Urzędu Miejskiego w Kozienicach.  

W uzupełnieniu do powyższej informacji Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka 

poinformował, że dziś nie rozstrzygniemy co dalej, nie ukrywał że ta informacja była 

przedstawiona na Jego prośbę po to by mieszkańcy, którzy są pacjentami, którzy są 

zainteresowani w Publicznym SP ZOZ „PK” wiedzieli co się dzieje w tej sprawie. 
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Mamy czas na to, żeby zrobić wyceny, które są niezbędne i ustalić zasady gospodarowania 

majątkiem Gminy, będącej w dyspozycji SP ZOZ „PK” . Zdaniem Burmistrza do sesji 

sierpniowej br. będą wypracowane te zasady i przedstawione Radzie Miejskiej do 

zatwierdzenia, chciałby żeby nie było tu najmniejszej zwłoki. W związku z tym należy się 

zastanowić co i kiedy zrobić, żeby uzyskać pozytywną opinię Wojewody. Dodał, że nasze 

procedury administracyjne są skomplikowane. 

Myśli, że za drugim razem znajdzie rozwiązanie bardziej konstruktywne i z założeniem 

podstawowym zapewnienia ciągłości świadczeń medycznych, ich dostępności,  co najmniej 

na dotychczasowym zakresie i poziomie.. To jest naszym obowiązkiem, Gmina jest 

zobowiązana, żeby to preferować i egzekwować  co jeszcze przed nami.  

Zapewnił, że pomimo tego, że to tak wolno idzie administracyjnie coś się dzieje, ale mało 

skutecznie.  

 

    Po wysłuchaniu informacji  j.w. przedstawionej przez Dyrektora Wydziału  Polityki 

Społecznej Panią Lucynę Malec – Radna Pani Alicja Kordula odniosła wrażenie, że jest tak 

bardzo dobrze we wszystkich sprawach. Dodała, iż uczestnicząc na spotkaniach 

 z przedstawicielami lekarzy, pielęgniarek  - odniosła wrażenie  odwrotne, tam są ciągłe 

konflikty, nieporozumienia, na posiedzeniach Komisji przedstawiono również, że wszystko 

zmierza  w dobrym kierunku. Jest negatywna  opinia Mazowieckiego Centrum Zdrowia 

Publicznego w sprawie likwidacji Sp ZOZ „PK” .  Słyszy się od Pani Dyrektor, że potrzeba 

nam czasu, spokoju, porozumienia wszystkich stron, dlatego też Radna zastanawiała się po 

co występowaliśmy do Mazowieckiego Centrum Zdrowia Publicznego o zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Kozienicach w sprawie likwidacji SP ZOZ 

„Przychodnie Kozienickie”. 

Radna nie widziała  takiej potrzeby występowania z tym projektem, skoro było tyle 

niedociągnięć, może należałoby skonsultować ten projekt z Radcami. Zdaniem Radnej 

Komisja podjęła zbyt pochopnie decyzję, a dziś borykamy się z następnym problemami. 

 

 Burmistrz zauważył, że w swoim podsumowaniu nie mówił, że jest tak dobrze i łatwo , 

zobowiązał się, że to wszystko sprawdzi i poinformuje Radną, nawet w tym tygodniu. 

 Radna zwróciła uwagę, że nie odniosła się do wypowiedzi Burmistrza – tylko do wypowiedzi 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej.         

 

Radna Pani Ziółek Grażyna nawiązała do negatywnej opinii Wojewody, której  nie ma  

w materiałach sesyjnych, jest tylko negatywna opinia Mazowieckiego Centrum Zdrowia 

Publicznego. Pytała – jakie muszą być spełnione warunki przez nasze podmioty, które 

zostały wyłonione przez Spec Komisję? Zastanawiała się – dlaczego Komisja wyłoniła 

najpierw dwa podmioty a później trzy, jakie  warunki muszą być spełnione przez te 

podmioty, żeby  Wojewoda zaopiniował pozytywnie?  

Radną interesowała kwestia – czy Zarządcę  majątku ma zlecić - Gmina czy Podmioty? 

 

Zdaniem Radnego Pana  Andrzeja  Gogacza Komisja  winna  dokładnie sprawdzić  

i zdecydować, które podmioty spełniają wymogi. 

Aby odnieść do przedstawionego problemu , zastanowić się ile potrzeba czasu  na 

przeprowadzenie tej kwestii -  Radny wnioskuje aby Pani Dyrektor  przedstawioną   

informację przekazała na piśmie. 

 

Pani Lucyna Malec Dyrektor Wydziału zwróciła uwagę, że występowała nie jako Dyrektor 

Lucyna Malec, a reprezentowała stanowisko Burmistrza Gminy.  
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Ad. 9. 

 W punkcie tym Informację na temat zabezpieczenia  bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej na terenie Gminy Kozienice przedstawili: 

1/  Zbigniew Szewczyk - Z-ca Komendanta Pow. Komendy Policji w Kozienicach, 

2/ Zbigniew Szczygieł – Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Kozienicach. 

 

Informację Radni otrzymali w materiałach sesyjnych i były przedmiotem posiedzenia 

Komisji branżowych Rady Miejskiej. 

Informacje stanowią integralną część niniejszego protokołu.  

 

Radni sygnalizowali m.in. potrzebę, aby zwiększyć działania Policji w okresie wakacyjnym 

na ulicach miasta, szczególnie ul. Lubelska, Głowaczowska  aby zabezpieczyć 

bezpieczeństwo,  również i w godzinach nocnych. 

Z-ca Komendanta Policji apelował do Przew. Komisji branżowych Rady, aby częściej 

zapraszali przedstawicieli Policji na posiedzenia Komisji.  

Z-ca Komendanta przyjął wszystkie uwagi Radnych, starając się w miarę możliwości 

podejmować działania w tym zakresie.  

 

Ad. 10. 

     

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dotyczy kontenerów PCK na odzież używaną. 

Kontenery PCK na odzież używaną są własnością PPHU „ WTÓRPOL” Skarżysko 

Kamienna. Usytuowane są na terenach Spółdzielni Mieszkaniowej i gminnych będących w 

zarządzie KGK. Powyższy problem był już sygnalizowany. Umowa dzierżawy na tereny 

gminne wygasła z dniem 15.01.2008r. „ WTÓRPOL” wystąpił do Burmistrza o bezpłatne 

korzystanie z terenu. Stanowisko Burmistrza w powyższej sprawie było negatywne. 

Korespondencja toczyła się za pośrednictwem KGK. Biorąc powyższe KGK zobowiązało 

WTÓRPOL do usunięcia kontenerów w terminie ostatecznym do dnia 07.07.br. 

 

Dotyczy realizacji zadania inwestycyjnego związanego z przebudową chodników w ciągu 

ulicy Wójcików? 

W ramach budżetu na 2008rok zaplanowano przebudowę chodników w ciągu ulicy 

Wójcików na odcinku od ul. Radomskiej do Przemysłowej. W roku bieżącym  podpisano 

porozumienie na realizację zadania inwestycyjnego z Kozienicką Gospodarką Komunalną 

w Kozienicach. W miesiącu czerwcu br.  zostały rozpoczęte prace budowlane związane 

 z wymianą nawierzchni chodników po stronie cmentarza żydowskiego. Realizacja zadania 

związanego z przebudową chodników od strony osiedla uzależniona będzie od 

zabezpieczenia dodatkowych środków w budżecie na 2008r. 

 

Dotyczy usunięcia usterki( zastoiny wody ) na ulicy Piłsudskiego. 

W roku bieżącym wykonawca przystąpił do usunięcia usterek związanych z występującymi 

zastoinami wody. Po wykonaniu naprawy oraz wykonaniu pomiarów nawierzchni okazało 

się, że naprawa nie przyniosła zakładanych efektów. Niezwłocznie zostało skierowane pismo 

do wykonawcy w celu zajęcia stanowiska. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęło pisemne 

stanowisko wykonawcy dotyczące podjęcia dalszych kroków w celu usunięcia usterek. W 

przypadku nie podjęcia działań ze strony wykonawcy, Gmina podejmie działania 
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zmierzające do usunięcia usterek na jego koszt. Termin usunięcia usterek nie jest możliwy 

do określenia na dzień dzisiejszy. 

 

Dotyczy podjęcia stosownych działań, aby zapewnić dostępność do WC  handlującym na 

targowicy obok „STOKROTKI”( szczególnie w okresie letnim ). 

Po dokładnym rozpoznaniu sprawy, zostanie udzielona odpowiedź  Radnemu na piśmie na 

w/w  interpelację. 

 

Dotyczy usunięcia usterek związanych z inwestycją na ulicy Hamernickiej – Nowy Świat 

(rondo)? 

Zgodnie z posiadaną korespondencją z generalnym wykonawcą robót, zakres związany  

z naprawą spoin zostanie wykonany w przerwie technologicznej na sieci cieplnej, która 

planowana jest od dnia 18.08.2008r. do 28.08.2008r. 

 

Dotyczy planów związanych z placem STW 

Ze strony właścicieli pawilonów  w roku bieżącym do tutejszego Urzędu nie wpłynęła żadna 

propozycja zmiany sposobu zagospodarowania nieruchomości po byłym STW, jak również 

propozycja zorganizowania spotkania w kwestii sposobu dalszego użytkowania.   

Właściciele pawilonów użytkują grunt na podstawie umowy dzierżawy zawieranej na okres 

1 roku. Obecnie umowy zawarte są na okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2008r. zgodnie 

 z uchwałą  Nr XIV/184/2007 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 29 listopada 2007r.  

 

Dotyczy konserwacji oświetlenia ulicznego 

Konserwacja oświetlenia ulicznego wykonywana jest przez firmę zewnętrzną. W przypadku 

zastrzeżeń co do godzin zapalania prosimy o zgłoszenie wniosków co do godzin i miejsc 

bezpośrednio do Wydziału Infrastruktury Urzędu Miejskiego tel. 0-48   611 –71 – 75. 

Zgodnie  z informacją telefoniczną od wykonawcy problem zapalania oświetlenia na 

osiedlu Borki został usunięty około dwóch tygodni temu. Stwierdzono usterkę jednego z 

zegarów odpowiedzialnych za zapalanie oświetlenia, który został wymieniony na wolny od 

wad.  

 

Dotyczy bezpieczeństwa nad jeziorem kozienickim  w okresie letnim. 

Kąpielisko nad jeziorem kozienickim  jest czynne od czwartku 26 czerwca. Kąpielisko 

zostało dopuszczone do kąpieli przez Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny. Jak co 

roku o bezpieczeństwo dbają ratownicy, którym przydzielono do dyspozycji inny domek na 

terenie ośrodka.    

 

Dotyczy bezpieczeństwa na terenie miasta  w okresie wakacyjnym, w związku ze 

wzmożonym ruchem -  w dniu  14 kwietnia 2008r. zostało podpisane porozumienie 

 z Komendą Powiatową Policji w Kozienicach dotyczące rekompensat pieniężnych za czas 

służby przekraczający normę określoną w ustawie o Policji. Zawarte porozumienie 

pozwoliło na zwiększenie ilości patroli policyjnych w okresie letnim, co wpływa 

bezpośrednio na poprawę bezpieczeństwa wśród społeczności lokalnej Gminy Kozienice. 

 

Dotyczy wydłużenia czasu dostępności toalet na Dworcu PKS dla pasażerów -  pismo w dniu 

dzisiejszym zostanie skierowane do PKS Sp. z o. o. w Kozienicach. 

 

Ad. 11. 

    Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad,  w punkcie tym  Przedstawiciele 3 Komitetów 

Protestacyjnych ( w liczbie 3 osób)  oraz Radni mieli możliwość zadawania pytań 
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Projektantom, mając na uwadze wypowiedzi i propozycje jakie przedstawili w punkcie 7 

porządku obrad.  

  Jako pierwszy głos  zabrał Pan Andrzej Kościug reprezentujący Komitet Głowaczowska II, 

który zapytał: 

- czy przy projektowaniu obwodnicy przewidziano awarię w ujęciach wody, wypadek, 

wywrotka samochodu np. z kwasem siarkowym, benzyną  itd. , zadając pytanie – jakie będą 

wtedy koszty?, na pewno niewyobrażalne. 

- czy projektanci posiadają zgodę niezależnego rzeczoznawcy – jaki będzie miała wpływ 

obwodnica na ujęcia wody pitnej dla miasta i gminy Kozienice? 

- czym się kierowali zleceniodawcy, zgadzając się na wyrąb stuletniego lasu?  

Zdaniem Pana Kościuga wszędzie się wyprowadza obwodnicę z miasta, a u nas 

 w Kozienicach się sprowadza.  

 W odpowiedzi na powyższe Pan Projektant poinformował , iż proponowana obwodnica nie 

przebiega przez ujęcia wody ( jest wyznaczona strefa ochronna). 

 

   Mając na uwadze wpływ obwodnicy na ujęcia wody Pani Projektant zwróciła uwagę, że 

na tym etapie zgodnie z ustawą nie ma obowiązku sporządzanie ocen środowiskowych, ale 

Studium podlega  uzgodnieniu przez różne organy, które odpowiadają za poszczególne 

kwestie. Studium zostało pozytywnie ocenione przez Inspektora Sanitarnego, który 

odpowiada za te ujęcia wody, nie było żadnego sprzeciwu, ani żadnego problemu. 

Obwodnica jest odsunięta od istniejących ujęć wody, nie wchodzi na ich tereny, które 

znajdują się w kompleksie leśnym( strefie ochronnej ) 

 

Dotyczy wyrąbu   lasu – w poprzednim ogólnym planie miejscowym Miasta i Gminy 

Kozienice był dużo szerszy teren lasu przeznaczony na cele nieleśne, gdzie otrzymał zgodę 

przeznaczenia gruntów leśnych na cele nieleśne. 

W obecnie obowiązującym Studium ten pas jest zachowany, w proponowanym Studium ten 

pas zbliża się do torów i jest znacznie mniejszy to znaczy, że mniej wycinamy tego lasu.  

 

Pani Kowalczyk Zofia reprezentantka Komitetu Protestacyjnego Łuczynów nawiązała do 

spotkania Komitetu Protestacyjnego z mieszkańcami, jakie miało miejsce w dniu 

21.05.2008r., na którym zarzucono niekompetencję Projektantów w kwestii udzielania 

odpowiedzi. Stwierdziła , że dziś nie wiele się dowiedzieli, gdzie utrzymuje się w dalszym 

ciągu jedno stanowisko, nie ma żadnych innych propozycji dla mieszkańców co do 

przebiegu obwodnicy, pomimo złożonych dużo pism, protestów – proponując poprowadzenie 

obwodnicy za torami wzdłuż rzeczki Chartowa, tam gdzie nie ma budynków, są ugory, 

nieużytki. 

  

   Przedstawiciele Komitetów Protestacyjnych  ponawiali wniosek po raz kolejny o zmianę 

trasy z terenu wzdłuż linii kolejowej po stronie zabudowań po gruntach Łuczynowa na trasę 

przebiegu zgodną z obowiązującym Studium z 1999r. to jest po trasie: włączenie w drogę 

krajową 79 ( ul. Warszawska) na wysokości drogi do miejscowości Opatkowice po granicy 

miasta Kozienic i Łuczynowa wzdłuż rzeczki Chartowa, po gruntach Opatkowic i Kozienic 

przez ul. Chartową w Kierunku Kozienic. 

Obawy mieszkańców m.in.to, że będą mieli obwodnicę przy samych oknach, będą mieszkali 

w huku między dwoma drogami  ( 1 autostrada) biegnącymi od siebie w odległości ok. 100m 

i trakcją kolejową, pytali - dlaczego naraża się obywateli, którzy kupili działki  na duże 

straty, gdyż nie dostaną zezwolenia na budowę. 
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   Przedstawiciele Komitetów Protestacyjnych prosili Radnych, Burmistrza o konstruktywne  

rozmowy, poprzedzone konsultacją z mieszkańcami  w sprawie nowego usytuowania 

obwodnicy zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców.  

 

   Wszyscy wysłuchali wyjaśnień projektantów w tej sprawie. 

 

  Pani Projektant zwróciła uwagę, że Burmistrz wystąpił z pismem do Instytutu Gospodarki 

Przestrzennej i Mieszkalnictwa w Warszawie,  aby Zespół projektowy Wykonawcy ponownie 

przedstawił warianty przebiegu obwodnicy w formie graficznej i opisowej z przedstawieniem 

uwarunkowań za i przeciw dla realizacji poszczególnych wariantów. 

oraz o sfinansowanie powtórnego cyklu prac nad zmianą Studium. 

Będą szukać optymalnych rozwiązań, które zostaną  przeanalizowane, przedstawione  

Radnym oraz zainteresowanym mieszkańcom. 

Mieszkańcy mówią, że to będzie autostrada – a to będzie droga zwykła, jednoprzestrzenna. 

Pan Projektant wspomniał również o zabezpieczeniach od hałasu tj. budowanie ekranów 

akustycznych.  

Na ulicy Głowaczowskiej – domy stoją w pasie drogowym, żadnych wyburzeń  nie będzie. 

Gmina tworząc plan miejscowy wydzieliła sobie działkę, która stanowi pas drogowy pod 

obwodnicę. 

Ujęcia wody zostały dokładnie sprawdzone, droga nie przebiega po ujęciach wodnych. 

Posiadają pozytywne uzgodnienia właściciela tych ujęć. 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poprosił o wyjaśnienie Projektantów 

- jaka jest pozytywna część przebiegu obwodnicy wzdłuż rzeczki Chartowa, a jaka jest 

negatywna?     

W odpowiedzi na powyższe Pan Projektant poinformował, iż sama rzeczka nie jest objęta 

ochroną, natomiast po stronie zachodniej torów Natura 2000, przylegająca  do torów , to też 

są zabytki ochrony przyrody. 

O plusach i minusach pełnych należy mówić w porównaniu z innymi  wariantami. 

Minusem jest to, że ciągłość tej drogi, nie ma dobrych parametrów DP, bo główny podmiot 

podporządkowany jest pod inne relacje. 

W wariancie po stronie zachodniej torów, co proponują Protestujące  Komitety – będzie 

wyburzeń 5 a może być ich więcej. 

W przebiegu wschodnim – mamy 1 wyburzenie , albo nie mamy go wcale. 

  

   Radny Pan Kuźnar Stanisław apelował do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby jak 

najszybciej rozwiązać ten problem, aby zażegnać konflikt mieszkańców, który się zrodził , 

nie możemy przejść obojętnie koło tego problemu. Apelował, aby ta sprawa między 

mieszkańcami była rozwiązana w taki sposób, aby wszystkich zadowoliła. 

Proponuje, aby dziś zapadła konkretna decyzja w tej sprawie – co dalej? 

 

  Reasumując Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował, 

 iż należy wysłuchać wszystkich racji, aby podjąć jak najlepszą decyzję jeśli będzie 

możliwość przeprowadzenia obwodnicy w innym miejscu – rozważymy. 

Dziś  takich deklaracji nie podejmiemy, że przeprowadzimy obwodnicę w innym miejscu. 

 

  Na podsumowanie zabrał głos Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka: 

Jak osiągniemy porozumienie również finansowe i terminowe to inne warianty będą 

rozrysowane, jeśli trzeba to zrobić szczegółowo, razem z bilansem wyburzeń w każdym  
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z wariantów i bilansem w zakresie administracyjnym szczególnie w zakresie ochrony 

środowiska - , co będzie dalej , będziemy analizować. Dziś nie ustalimy nowego, czy starego 

przebiegu obwodnicy, jest to tylko informacja. Burmistrz  dodał, że tak się składa, 

że Kozienice z jednej strony mają wyjątkowe położenie czyli Dolina Środkowej Wisły  

i Puszcza Kozienicka  - to jest wielki atut, a z drugiej strony bariera . Zarazem atut  

i bariera. Atut dla wyjątkowego położenia i atrakcyjności do zamieszkania. Bariera do 

większego rozmachu w przeprowadzeniu bardziej przyszłościowej obwodnicy.  

Zdaniem Burmistrza dzisiejsza informacja powinna uświadomić mieszkańców, którzy nas 

oglądają, którzy są zainteresowani wagę problemów -  uświadomić wagę problemów, 

uświadomić ile jest argumentów „za” , ile jest „przeciw”, czym grozi nie zatwierdzenie 

Studium ? 

 

 Następnie głos zabrał Radny Pan Włodzimierz Kowalski nawiązał do kwestii związanej 

 z finansowaniem sportu oraz ich zadań. Dodał, że zainteresowanie sportem jest duże, 

w związku z tym sugerował aby powyższy temat był przedmiotem dyskusji wśród Radnych.  

 

Ad.12. 

       Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 

Prawda dokonał zamknięcia o godz. 19.00  XXII   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 

 w KOZIENICACH. 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 

 


